

KARAR SAYISI: Ü(K-I)1564-2025

KIBRIS TÜRK SOSYAL SİGORTALAR YASASI UYARINCA GÜNLÜK KAZANÇLARIN
ALT VE ÜST SINIRININ VE GELİR BASAMAKLARININ YENİDEN SAPTANMASI(Önerge No:1652/2025)
(Ç.S.G.B.)

Bakanlar Kurulu, önergede belirtilenler ışığında, 16/1976 sayılı Kıbrıs Türk Sosyal Sigortalar Yasası'nın 87'nci maddesi, 87'nci maddesinin (2)'nci fıkrası ve 88'inci maddesi uyarınca, günlük kazançların alt ve üst sınırları ile gelir basamakları tablosunu içeren ekteki karar tasarısının 1.7.2025 tarihinden itibaren uygulanmak üzere onaylanmasına ve Resmi Gazete'de yayımlanmasına karar verdi.

14.8.2025

SOSYAL SİGORTALAR YASASI
GELİR BASAMAKLARI

Basamaklar	1/01/2025 Tarihinden İtibaren	1/07/2025 Tarihinden İtibaren
	Uygulanmakta olan GELİR BASAMAKLARI	Uygulanacak yeni GELİR BASAMAKLARI
1	43,469	51,202
2	57,320	67,517
3	63,081	74,303
4	67,747	79,799
5	73,256	86,288
6	82,054	98,651
7	87,244	102,764
8	94,204	110,963
9	98,358	115,856
10	109,507	128,988
11	115,075	135,546
12	122,547	144,348
13	134,037	157,882
14	145,336	171,191
15	153,717	181,063
16	168,862	198,902
17	178,818	210,629
18	191,773	225,889
19	204,356	240,710
20	217,345	256,010
21	234,731	276,489
22	252,119	296,970
23	269,509	317,454
24	286,897	337,935
25	304,283	358,414

1 ŞUBAT 2012 ÖNCESİ AYLIK ALANLAR

31 VE YUKARI